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Vanuit mijn engagement in de jonge balie, in de raad en de OVB zou ik mij als (betrekkelijk) 

jonge advocaat met heel veel zin verder willen inzetten in de werking en de uitbouw van onze 

nieuwe gezamenlijke balie West-Vlaanderen. Als lid van de commissie deontologie en juridische 

aangelegenheden van het fusieorgaan, kon ik daartoe al eerste aanzet geven. 

Hoewel een raad van de orde veeleer een bestuursorgaan dan een beleidsorgaan is, lijken er mij 

drie belangrijke beleidspunten weggelegd voor de nieuwe raad: 

1) het creëren van baliestructuren en het op poten zetten van een moderne werking die er eerst 

en vooral is voor de advocaat. Het is immers die advocaat die jaarlijks een niet onbelangrijke 

financiële bijdrage levert aan de balie en daar mag iets tegenover staan; 

2) het blijven streven naar het behoud van de lokale afdelingen van de rechtbanken. Dit in het 

belang van onze advocaten en de rechtzoekende; 

3) het op touw zetten van een performant en objectief tuchtonderzoek, zodat de 99% 

advocaten die zich keurig aan de regels houden niet het slachtoffer worden van diegenen die 

het niet zo nauw nemen. 


